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 مستخلص

كان لخطبيق معايير الجودة الشاملت في العمليت الخذريبيت لأعضاء هيئت الخذريس بجامعت وادي النيل دور فعال في رفع كفاءة أعضاء هيئت 

ريس من خلال أدائهم في جذريس المحاضزاث وإدارة الوقت والمساهمت في جطويز المقزراث والقذرة علي الخجذيذ والابخكار إضافت إلي حشجيع الخذ

ث البحث العلمي كما جوص ي بالآحي: الاهخمام بخطبيق معايير الجودة الشاملت ومخابعت الخطوراث التي جحذث في هذه المجال، اسخخذام الخقنيا

 يثت والاسخفادة من البنيت الخحيت في جطويز العمل باسخخذام معايير الجودة الشاملت.الحذ

 كفاءة اعضاء هيئت الخذريس، الجودة الشاملت، الخذريبالكلماث المفتاحيت:
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Abstract 

The application of comprehensive quality standards in the training process for faculty members at Nile Valley University has 

had an effective role in raising the efficiency of faculty members through their performance in teaching lectures, managing 

time and contributing to the development of courses and the ability to renew and innovate in addition to encouraging 

scientific research. It also recommends the following: Attention to applying total quality standards and following 

developments that occur in this field, using modern technologies and benefiting from the infrastructure in developing work 

using comprehensive quality standards 
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